

coat
ure
by mipa



for him & her
COATURE LINE BY MIPA
ALL YOU NEED.
OUR NEW COLLECTION.
www.coature.de

Welcome to COAture.



coat
ure
by mipa

COATure Line by mipa - Die neue Modelinie für einen lässigen, klassischen und frischen Look. Die Kollektion ist in schlichten Farbtönen wie weiß, grau und schwarz gehalten und somit perfekt für die Freizeit als auch für die Arbeit geeignet. Neben dem angesagten Flanell Hemd und der Snapback Cap umfasst das Sortiment auch lässige Basics, wie das T-Shirt mit V-Ausschnitt oder das Acid Washed T-Shirt. Elegant rundet das Polo Shirt jede Kombination ab und ist ideal für jeden Anlass. Die wasserabweisende COATure Softshell Jacke sowie der bequeme Hoodie definieren ein Outfit auch an kühleren Tagen. Mit COATure sind Sie immer und überall perfekt gestylt.

COATure Line by mipa – the new fashion line for a casual, smart and fresh look. The collection comes in simple shades like white, grey and black making it perfect for both leisure time and work. Beside the hip flannel shirt and the snapback cap, the range includes also casual basics such as the t-shirt with V-neck cut out or the acid washed t-shirt. The smart polo shirt completes every combination and is therefore perfectly suitable for many different occasions. The water-repellent COATure Softshell jacket and the loose-fit hoodie define an outfit also during cold weather. With COATure, you are always perfectly dressed for any occasion.







COATure Line by Mipa

Basic&Relaxed

#streetstyle #stylish #sporty

V-Neck T-Shirt



Ein Basic für den Alltag: Das V-Neck T-Shirt hat einen langen, schmalen Schnitt und ist dank seines leichten Jersey-Materials angenehm zu tragen. Der V-Ausschnitt und die eingesetzten Ärmel runden den sportlichen Look ab.

A basic for everyday wear: This V-Neck shirt has a long, slim cut and is comfortable to wear due to its lightweight jersey fabric. The V-neck and the short sleeves complete the sporty look.

Größen sizes	S	M	L	XL	XXL
Artikelnummer item number	4100 0040 - 2	3	4	5	6

- S-XXL
- unisex
- 60% cotton
- 40% polyester
- single jersey
- 140 g/m²
- anthracite

Hoodie



Der Hoodie bringt alles mit, was ein klassisches Streetwear-Basic braucht: den sportlichen Schnitt, Rippbündchen, aufgesetzte Fronttaschen und eine Kapuze für kalte Tage.

This hoodie has all features of a classical streetwear basic: sporty cut, ribbing at the cuffs and hem, pockets applied on the front and hood for cold days.

Größen
sizes


S M L XL XXL

Artikelnummer
item number

4100 0050 - 2 3 4 5 6

- S-XXL
- unisex
- 85% cotton
- 10% viscose
- 5% elastane
- stretch terry
- 260 g/m²
- grey





COATure Line by Mipa

Cozy&Active

#comfortable #cozy #cool



COATure Line by Mipa

Professional&Casual

#fashion #fabulous #fancy

Polo Shirt ONE



ONE – Poloshirt mit Denim Kragen für den perfekten Look. Der Denim Style an Kragen und Knopfleiste mit zwei Knöpfen verleiht dem Shirt Lässigkeit. Leicht kontrastierende Steppnähte an Ärmeln, Armausschnitten und Schultern runden das Polo elegant ab.

ONE – Polo shirt with contrast collar in denim blue for a perfect look. The collar and inside of the two buttons in denim style give the shirt a casual look. The contrast stitching on sleeves, armholes and shoulders adds some elegant detail to the shirt.

Größen sizes		S	M	L	XL	XXL
Artikelnummer item number	4100 0030 -	2	3	4	5	6

- S-XXL
- unisex
- 100% cotton
- grey

Flanell Hemd



Modisches Karomuster mit zwei Brusttaschen, ideal in Kombination mit einer Jeans für den lässigen Look in Ihrer Freizeit, aber auch im Büro.

Flannel shirt with checked pattern and two chestpockets and, combined with a pair of jeans, you have a smart casual look that is ideal for wearing during your leisure time, but also for the office.

Größen sizes	S	M	L	XL	XXL	
Artikelnummer item number	4100 0020 -	2	3	4	5	6

- S-XXL
- unisex
- 100% cotton
- Flanell
- black/white





COATure Line by Mipa

Work&Holiday

#lifestyle #look #loveit



COATure Line by Mipa

Comfort&Style

[#trendy](#) [#truestyle](#) [#tshirt](#)

Granite T-Shirt



Cooler Basic zu Jeans und Sweatpants: Das Granite T-Shirt ist ein klassisch geschnittenes T-Shirt mit Rundhals und bequemer Passform. Durch die besondere Waschung erhält das Shirt eine leichte Batik-Optik.

Cool basic to wear with jeans and sweatpants: The granite T-shirt is a classic shaped crew neck loose fit shirt. The particular washing gives a slight batik look to the shirt.

Größen sizes		S	M	L	XL	XXL
Artikelnummer item number	4100 0010 -	2	3	4	5	6

- S-XXL
- unisex
- 100% cotton
- pigment dye
- jersey
- 170 g/m²
- grey/black washed

Softshell Jacke



Durch das membranlose Design ist die angenehm leichte, dünne Softshell Jacke besonders atmungsaktiv. Für Bewegungsfreiheit ist bestens gesorgt, denn das Material ist so elastisch, dass es jede Bewegung mitmacht ohne einzuengen. Die Jacke ist wind- und wasserabweisend.

Due to its design without membrane the light, thin softshell jacket is particularly breathable. There is a good range of movement because the material is so elastic that it does not restrict movement. The jacket is windproof and water-repellant.

Größen
sizes

S M L XL XXL

Artikelnummer
item number

2533 2100 - 1 2 3 4 5

- S-XXL
- unisex
- 85% cotton
- 10% viscose
- elastane
- stretch terry
- 260 g/m²
- heather grey
- sealed zips





COATure Line by Mipa

Simple&Confidence

#relax #resistant #realstyle



COATure Line by Mipa

Coolness&Up-to-date

#modern #musthave #mystyle

Snapback Cap



Schlicht und stylisch: Das Cap besticht durch edlen Baumwoll-Twill mit feiner Melange-Optik. Als Kontrast dazu ist die Unterseite des flachen Schirms in grün gehalten. Durch den typischen Snapverschluss ein vielseitiges Cap, das auch zu Shirt und V-Neck passt.

Simple and stylish: This cap stands out due to its classy twill weave with a linen look. As a contrast, the flat peak has a green underpeak. A versatile cap with typical snapback that also matches with shirt and V-neck shirt.

Größen
sizes

Artikelnummer
item number

Onesize
4100 00600

- one size
- unisex







MIPA SE · Am Oberen Moos 1 · D-84051 Essenbach · Tel.: +49 8703/922-0 · Fax: +49 8703/922-100
mipa@mipa-paints.com · www.mipa-paints.com